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Maastricht, 26 maart 2024 

 

Betreft: Schriftelijke vragen SP over de feitelijke financiële situatie bij de BVO MVV 

 

Geacht college, 

 

Op 25 maart 2024 verscheen er in dagblad De Limburger een artikel met de titel ‘Gegokt en verloren: 

MVV moet tot op het bot bezuinigen en gaat zware tijd tegemoet.’ Ook andere media berichtten 

over het gegeven dat de beoogde Amerikaanse investeerders in de club zich terugtrekken, hetgeen 

leidt tot opnieuw een forse (financiële) tegenvallers voor de club. Aangezien onze fractie vermoedt 

dat hier het laatste woord binnen onze stad en tussen de gemeenteraad en het college van B&W 

nog niet over gesproken is, zouden wij daaraan voorafgaand graag een aantal feiten en 

omstandigheden helder op een rij krijgen. Die wens heeft geleid tot de navolgende vragen.  

In het genoemde artikel uit dagblad De Limburger wordt gesproken over een huurachterstand van 

EUR 549.886,- die vanaf 1 juli 2024 afgelost, dan wel terugbetaald dient te worden. Echter, op basis 

van andere gegevens uit openbare bronnen, dan wel die eerder door uw college verschaft zijn in 

reactie op schriftelijke vragen of in raadsinformatiebrieven, zou de totale achterstand inmiddels 

rond de EUR 925.000,- moeten liggen (onder andere de nog achterstallige Corona-uitstellingen ten 

aanzien van de huur van de business lounge).  

1. Kan uw college de gemeenteraad een actueel (dus met peildatum 26 maart 2024) 

totaaloverzicht geven van de sommen die de gemeente nog tegoed heeft van de BVO MVV? 

We zien dat graag uitgesplitst naar oorsprong, de daaraan ten grondslag liggende redenen, 

de ontstaansperiode en de bijbehorende terugbetaaltermijnen.  

In hetzelfde artikel geeft de bestuursvoorzitter van de BVO MVV aan dat zij zich genoodzaakt ziet om 

zich tot de gemeente te wenden met het verzoek of het uitstel van betaling van de stadionhuur 

verlengd kan worden. Echter, alle achterstallige betalingen zouden volgens de bestaande afspraken 

in één klap afgelost moeten worden per 1 juli 2024. 

https://www.limburger.nl/cnt/dmf20240325_97303496
https://www.limburger.nl/cnt/dmf20240325_97303496
https://rtvmaastricht.nl/nieuws/artikel/nog-meer-zorgen-voor-mvv-investeerders-trekken-zich-mogelijk-terug


 
 
 

 
 

2. Is het college bereid om de BVO MVV nog langer uitstel van betaling te verlenen dan reeds 

het geval was? Zo ja, waarom en met welke termijn bent u bereid deze te verlengen? Zo 

nee, waarom niet en wat zijn de consequenties van die beslissing voor het voortbestaan van 

de BVO MVV? 

 

3. Bestaat er wat uw college betreft een maximumbedrag waartoe het college bereid is om de 

betalingsachterstand op te laten lopen, alvorens de grens bereikt is? Zo ja, hoe hoog ligt dat 

bedrag? Zo nee, waarom niet en vanuit welke middelen wordt een en ander dan 

gefinancierd? 

 

 

4. Is het college voornemens rente te heffen over de achterstallige betalingen? Zo ja, welk 

rentepercentage wordt daarbij geheven? Zo nee, waarom niet? 

Een andere optie die de BVO MVV (voorlopig) zou kunnen ‘redden van de ondergang’ is dat de club 

een zogeheten Wet Homologatie Onderhands Akkoord (WHOA)-regeling treft, waarbij de bestaande 

schuld deels kwijtgescholden kan worden door de rechter als twee derde van de schuldeisers 

akkoord gaat met het voorstel. 

5. Is uw college bereid zich bij de groep schuldeisers te voegen die eventueel akkoord gaat met 

het voorstel tot kwijtschelding van een deel van de schulden? Zo ja, op basis van welke 

gronden en waarom? Zo nee, waarom niet? 

 

6. Mocht de vorige vraag met ‘ja’ beantwoord zijn, kan uw college dan aangeven tot welk 

bedrag van de bestaande totale schuldensom bij de gemeente u bereid bent een 

kwijtschelding te verlenen? 

Sommige fracties in onze gemeenteraad zijn van mening dat ‘iedere zichzelf respecterende stad een 

in hun midden verkerende BVO dient te koesteren’, en dat de BVO MVV voor veel Maastrichtenaren 

een belangrijk ‘sociaal en cultureel ankerpunt’ is.  

7. Deelt uw college deze mening? Zo ja, gelden er dan voor het (financieel) ondersteunen van 

een BVO dan volgens uw college andere spel- en financieringsregels dan voor andere 

culturele, sportieve en maatschappelijke instellingen die van belang zijn voor onze stad? Zo 

ja, waarom?  

 

Hoogachtend, 

 

Stephanie Blom   

SP    

 

https://www.rechtspraak.nl/Onderwerpen/whoa
https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/question/action=showdoc/gd=2028200aa880a0a802a22a0a422ba44c/SAB__recente_ontwikkelingen_bij_MVV.pdf
https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/question/action=showdoc/gd=2028200aa880a0a802a22a0a422ba44c/SAB__recente_ontwikkelingen_bij_MVV.pdf

